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PROTOKÓŁ NR IX/24 

Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO 

w dniu 26 listopada 2024 r. 

 

Przewodniczący G. Gardocki otworzył IX sesję Rady Powiatu Grajewskiego  

o godz. 17:08 dnia 26. listopada 2024 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego  

w Grajewie, ul. Strażacka 6B i powitał wszystkich zgromadzonych na sali obrad.  

Przewodniczący oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 

17. radnych, co wobec ustawowego składu rady, wynoszącego 17 osób, stanowi kworum 

pozwalające na obradowanie i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Wg listy obecności w obradach uczestniczyli radni: 

1. Ewelina Ajdyn. 

2. Tomasz Cebeliński. 

3. Jolanta Barbara Ciechanowicz. 

4. Leszek Czyżewski. 

5. Stanisław Adam Doliwa. 

6. Grzegorz Gardocki. 

7. Sławomir Jan Ginel. 

8. Maria Gwiazdowska. 

9. Józef Jurski. 

10. Marek Kostrzewski. 

11. Artur Kuczyński. 

12. Wojciech Dariusz Maleszewski. 

13. Janusz Marian Marcinkiewicz. 

14. Waldemar Remfeld. 

15. Bolesław Ruszczyk. 

16. Adam Stachelek. 

17. Magdalena Szumska. 

 

 

oraz zaproszeni goście: 

1. Elżbieta Szarnecka  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

2. Anna M. Świderska  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Grajewie 

3. Tomasz Olszewski  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

4. Monika Pyśk   Starostwo Powiatowe w Grajewie 
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5. Piotr Milewski  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

6. Bogdan Kulesza  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

7. Małgorzata Cybula  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

8. Jolanta Jaśkowiak  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

9. Andrzej Chmielecki  Radca prawny 

10. Marta Romanowska Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

11. Małgorzata Zdanewicz Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

12. Arkadiusz Lichota  Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie 

13. Zdzisława Choynowska Zespół Szkół im. Ks. Jana Krzysztofa Kluka w Wojewodzinie 

14. Karol Spaliński  Dom Pomocy Społecznej w Grajewie 

15. Jan Połonowicz  Zarząd Dróg Powiatowych w Grajewie 

16. Milena Danowska  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

17. Bożena Sokołowska Zespół Szkół im. B. Podedwornego w Niećkowie 

18. Joanna Andruk   Starostwo Powiatowe w Grajewie 

19. Marek R. Milcarz  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

 

Następnie przewodniczący G. Gardocki przystąpił do realizacji porządku obrad, 

odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 

4. Informacja Przewodniczącego Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu i pracy 

Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na 

ich realizację w 2024 roku w Powiecie Grajewskim; 

b) w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Grajewskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok”; 

c) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2024; 

d) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 

2024-2027. 

6. Wolne wnioski, zapytania i sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji.    
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Starosta W. Remfeld zgłosił wniosek o usunięcie z porządku obrad w punkcie 5. 

Podjęcie uchwał ppkt. d) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Grajewskiego na lata 2024-2027. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 

starosty W. Remfelda, w jego wyniku Rada Powiatu Grajewskiego jednogłośnie, 17 głosami 

„za”, a więc z zachowniem bezwzględnej większości ustawowego składu rady, która wynosi 

9 głosów, przyjęła ww. wniosek starosty. 

 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z  VIII  SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO. 

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Powiatu 

Grajewskiego. Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu  

z VIII sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, 

Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Józef Jurski, Marek 

Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena 

Szumska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maria Gwiazdowska 

W wyniku głosowania protokół z VIII sesji Rady Powiatu Grajewskiego z dnia  

29 października 2024 r. został przyjęty. 

 

 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO ZARZĄDU Z WYKONANIA UCHWAŁ RADY 

POWIATU I PRACY ZARZĄDU POWIATU W OKRESIE OD OSTATNIEJ SESJI. 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrał starosta W. Remfeld  

i przedstawił sprawozdanie dot. wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu 

Powiatu w okresie od 29.10.2024 r. do 26.11.2024 r.  

Na zakończenie swojego wystąpienia starosta poinformował, iż Szpital Ogólny im. dr 

Witolda Ginela w Grajewie w plebiscycie „Liderzy Zarządzania – najlepiej zarządzane 

szpitale publiczne według BFF Banking Group” w III kategorii - Kontrakt z NFZ od 20 do 99 
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mln zł zajął trzecie miejsce, plasując się tuż za Bielskim Centrum Psychiatrii - Olszówka  

w Bielsku Białej i Szpitalem Chorób Płuc im. św. Józefa w Pilchowicach. 

Starosta podkreślił, że to jedyny w Polsce ranking, który wyróżnia placówki ochrony 

zdrowia zarządzane najefektywniej pod względem finansowym, a także oferujące wysoką 

jakość opieki nad pacjentami. Zestawienie „Liderzy Zarządzania” prezentowane jest po raz 

dziewiąty. W tegorocznym udział wzięło ponad 400 szpitali. Wszystkie jednostki podzielone 

zostały na kategorie: trzy według wartości kontraktu z NFZ (20-99 mln zł, 100-199 mln zł, 

powyżej 200 mln zł), Szpitale Kliniczne i Instytuty, NZOZ-y z właścicielem publicznym. 

Starosta W. Remfeld i przewodniczący G. Gardocki złożyli gratulacje pani 

dyrektor M. Romanowskiej i wręczyli bukiet kwiatów oraz torbę z gadżetami promocyjnymi 

powiatu. 

Dyrektor M. Romanowska wyjaśniła, że do plebiscytu „Liderzy Zarządzania” nie 

wysyła się zgłoszeń, biorą w nim udział wszystkie szpitale publiczne. Podkreśliła, że Szpital 

Ogólny w Grajewie jako jedyny szpital z Województwa Podlaskiego stanął na podium 

(zakwalifikowały się dwie placówki: szpital grajewski oraz Białostockie Centrum Onkologii – 

w kategorii powyżej 200 mln zł). Pani dyrektor złożyła serdeczne podziękowania 

pracownikom Szpitala Ogólnego, współpracownikom medycznym i administracyjnym - to 

dzięki ich zaangażowaniu i ciężkiej pracy został osiągnięty ten sukces.  

Następnie pani dyrektor zaprosiła zebranych na otwarcie nowo wyremontowanego 

Oddziału Chirurgii, które odbędzie się w dniu 13.12.2024 r. o godz. 13:00 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa nawiązał do udziału pana starosty w plenarnym posiedzeniu 

Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego, które odbyło się w dniu 19.11.2024 r.  

w Podlaskim Urzędzie Wojewódzkim i było poświęcone głównie problemom finansowym 

podlaskich szpitali, ich zadłużeniu oraz wyzwaniom w sektorze ochrony zdrowia.  

Zwrócił się z prośbą o przedstawienie tez, krótkiej informacji związanej  

z wystąpieniem pana starosty na spotkaniu oraz przedstawienie wniosków dla Szpitala 

Ogólnego wynikających z tego spotkania w świetle istotnych zmian czekających szpitale  

w najbliższych latach. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld udzielił stosownych wyjaśnień. Podkreślił, że w swoim 

wystąpieniu zaapelował, aby Narodowy Fundusz Zdrowia zaczął płacić za wszystkie 

wykonywane przez szpital usługi, bowiem w tych wszystkich działaniach najważniejszy 

powinien być pacjent.  
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Szpital grajewski jest aktualnie liderem wśród szpitali w województwie podlaskim pod 

względem efektywnego zarządzania pod względem finansowym oraz realizowanych 

inwestycji. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa ustosunkował się do wypowiedzi starosty W. Remfelda. 

Stwierdził, ze jeżeli dobrze zrozumiał, pan starosta nie widzi żadnych zagrożeń dla szpitala, 

jeżeli chodzi o utworzenie i włączenie do tzw. sieci, czy została przyjęta jakaś strategia 

postępowania w tej kwestii? 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld udzielił stosownych wyjaśnień. Zaznaczył stanowczo, że nie 

zamierza wyrazić zgody – i Rada Powiatu zapewne również – na zamykanie oddziałów  

w Szpitalu Ogólnym w Grajewie, ze szczególnym uwzględnieniem Oddziału Położniczo-

Ginekologicznego. 

Radny S.A. Doliwa stwierdził, że jego pytania wynikają z troski o przyszłość Szpitala 

Ogólnego, podkreślił, że stara się robić wszystko, aby szpital funkcjonował jak najlepiej. 

Więcej pytań do starosty W. Remfelda nie było i przewodniczący G. Gardocki 

przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich realizację w 2024 roku w Powiecie 

Grajewskim. 

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się do przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Polityki Społecznej i Gospodarczej J. Jurskiego o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący J. Jurski poinformował, że wszystkie projekty uchwał skierowane 

na dzisiejszą sesję Rady Powiatu zostały pozytywnie zaopiniowane przez komisję. 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na ich realizację w 2024 roku w Powiecie Grajewskim?  

Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewelina Ajdyn, Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, 

Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Józef Jurski, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz 

Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam 

Stachelek, Magdalena Szumska. 

Uchwała Nr IX/64/24 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań  

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich realizację w 2024 roku w Powiecie 

Grajewskim stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

„Programu współpracy Powiatu Grajewskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok”. 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnej E. Ajdyn. 

Radna E. Ajdyn poinformowała, że uczestniczyła w spotkaniu poświęconym 

Programowi Rozwoju Powiatu Grajewskiego, w którym udział wzięły organizacje 

pozarządowe. Po spotkaniu nasunęła się jej refleksja, iż organizacje pozarządowe 

działające na terenie powiatu potrzebują wsparcia ze strony starostwa w zakresie 

koordynacji. Warto rozważyć możliwość utworzenia stanowiska koordynatora ds. 

współpracy z organizacjami pozarządowymi. Radna zwróciła się z prośbą, aby zająć się tym 

tematem. 

Starosta W. Remfeld poinformował, że po konsultacjach z organizacjami 

pozarządowymi ustalono m.in., że co kwartał będą odbywały się spotkania z organizacjami 

pozarządowymi, a oprócz tego ma zostać wytypowana osoba ds. kontaktów z tymi 

organizacjami. Pierwsze spotkanie z organizacjami pozarządowymi zaplanowane zostało 

na I kwartał 2025 r. 
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Ponieważ radni nie zgłosili więcej pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

Powiatu Grajewskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok”?  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewelina Ajdyn, Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, 

Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Józef Jurski, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz 

Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam 

Stachelek, Magdalena Szumska. 

Uchwała Nr IX/65/24 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 

Grajewskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok” stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2024. 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Grajewskiego na rok 2024?  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewelina Ajdyn, Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, 

Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Józef Jurski, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz 
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Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam 

Stachelek, Magdalena Szumska. 

Uchwała Nr IX/66/24 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 

2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

WOLNE WNIOSKI, ZAPYTANIA I SPRAWY RÓŻNE. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa poinformował, iż 07.10.2024 r. został utworzony Klub Radnych 

PSL – KO – NIEZALEŻNI. W dniu 10.10.2024 r. stosowna informacja została przekazana 

do Biura Rady Powiatu i przewodniczącemu Rady Powiatu. Działając na mocy przepisów 

ustawy o samorządzie powiatowym Klub Radnych zgłosił do Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji sześcioro radnych. Wskazani radni pisemnie potwierdzili chęć pracy w ww. komisji. 

Minęło półtora miesiąca, nie zostały podjęte żadne działania prawne w tym zakresie. 

Radny zwrócił się z prośbą o wskazanie merytorycznych przyczyn tej przewlekłości, 

zaniechania działań. 

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się przedstawienie opinii prawnej do radcy 

prawnego A. Chmieleckiego. 

Pan A. Chmielecki poprosiło konkretne wyartykułowanie postulatów Klubu, gdzie 

chciałby mieć przedstawicieli, a gdzie jego zdaniem tych przedstawicieli nie ma.  

Radny S.A. Doliwa zwrócił się z prośbą do pana A. Chmieleckiego o przedstawienie 

wykładni w tym zakresie na piśmie. Dopiero po analizie pisemnego stanowiska będzie mógł 

przedstawić swoje zdanie w tej kwestii. Stwierdził, że nie rozumie dlaczego ogranicza się 

możliwości sprawowania mandatu przez radnych, uniemożliwiając im pracę w Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pan A. Chmielecki poinformował, że przestawi swoją opinię w tej kwestii na piśmie. 

Przewodniczący G. Gardocki kończąc dyskusję na powyższy temat zaproponował, 

aby przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej na zaplanowanym 

na dzień 02.12.2024 r. posiedzeniu uwzględnił ten problem w porządku obrad. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld, nawiązując do wcześniejszej dyskusji dot. sytuacji Szpitala 

Ogólnego im. dr Witolda Ginela w Grajewie, zaprosił radnego S.A. Doliwę do wzięcia udziału 

w spotkaniu w NFZ dot. ustalania warunków kontraktu na rok 2025, jego pomoc była by mile 

widziana.  

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu A. Kuczyńskiemu. 
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Radny A. Kuczyński zwrócił się do starosty z prośbą o przedstawienie informacji na 

temat, jak przebiega inwestycja w m. Kurki. 

Starosta W. Remfeld oznajmił, że inwestycja jest na bieżąco monitorowana, 

wykonawca nie widzi żadnych zagrożeń. Uwagi mieszkańców przedstawione na 

spotkaniach zostały uwzględnione. Obecny etap prac zostanie zakończony w terminie. 

Radny S.A. Doliwa podziękował staroście za zaproszenie, stwierdził, że chętnie  

z niego skorzysta, choć z racji obowiązków zawodowych traktuje je dość elastycznie. 

Następnie radny S.A. Doliwa poruszył kwestie związane z oświatą. Przypomniał, że 

na poprzedniej sesji radni zapoznali się z informacją na temat stanu oświaty w szkołach, dla 

których powiat jest organem prowadzącym.  

Postawił pytanie – kiedy władze powiatu zajmą się realistycznym, a nie 

statystycznym, rozwiązywaniem problemów placówek oświatowych? Jednym z nich jest 

niedofinansowanie szkół, co znajduje potwierdzenie w projekcie budżetu Powiatu 

Grajewskiego na rok 2025, w szkołach często brakuje środków na podstawowe potrzeby 

związane z ich funkcjonowaniem. Zwrócił również uwagę na fakt, że połowa dyrektorów 

szkół złożyła rezygnację z pełnienia funkcji, co jest pochodną sytuacji w szkołach 

powiatowych.  

Radny S.A. Doliwa zadeklarował w imieniu Klubu Radnych PSL – KO – NIEZALEŻNI 

chęć pracy – i współpracy – w ramach Komisji Oświaty Rady Powiatu Grajewskiego, którą 

należałoby utworzyć. 

Starosta W. Remfeld odniósł się do słów radnego S.A. Doliwy. Wyraził zdziwienie, 

że Klub Radnych, w przeważającej mierze składający się z wieloletnich radnych, nie zna 

realiów dotyczących finansowania oświaty. Poinformował, że w dniu 03.12.2024 r. odbędzie 

się wyjazdowe posiedzenie Zarządu Powiatu w szkołach, dla których powiat jest organem 

prowadzącym. Celem wizytacji będzie weryfikacja złożonych wniosków o sfinansowanie 

planowanych oraz realizowanych prac remontowych i zakupów. 

Przewodniczący G. Gardocki przypomniał, iż w poprzedniej kadencji radny  

T. Cebeliński, ówczesny wicestarosta, przygotował koncepcję reorganizacji szkół, z różnych 

względów nie została ona wcielona w życie. 

Sytuacja w oświacie to temat niezwykle istotny i ważny, wszyscy radni powinni 

uczestniczyć w działaniach nad wypracowaniem najlepszej koncepcji funkcjonowania 

oświaty w powiecie. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu pani Z. Choynowskiej, dyrektorowi 

Zespołu Szkół im. Ks. Kana Krzysztofa Kluka w Wojewodzinie. 
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Dyrektor Z. Choynowska poinformowała zebranych, iż w dniu 05.11.2024 r. złożyła 

wniosek do Zarządu Powiatu o przejęcie przez powiat realizacji dwóch inwestycji: 

przebudowy budynku warsztatów szkolnych oraz wzmocnienia konstrukcji dachu sali 

gimnastycznej w ZS w Wojewodzinie. W piśmie tym uzasadniła, dlaczego prowadzenie 

inwestycji nie leży w gestii dyrektora i wyjaśniła, że właśnie ten fakt był powodem złożenia 

przez nią rezygnacji ze stanowiska. Nadmieniła, iż zwróciła się również z prośbą  

o przekazanie ww. pisma Radzie Powiatu. Następnie pani dyrektor krótko przedstawiła 

zebranym minusy i plusy funkcjonowania ZS w Wojewodzinie w porównaniu do szkół 

zawodowych w Białymstoku. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa ustosunkował się do słów starosty W. Remfelda zarzucających 

mu mówienie nieprawdy. Poprosił o wskazanie, w którym momencie rozmijał się z prawdą. 

Podkreślił, że zdaje sobie sprawę z ogromu wyzwań, które stoją przed szkołami 

powiatowymi. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnej E. Ajdyn. 

Radna E. Ajdyn nawiązała do wypowiedzi pani dyrektor Z. Choynowskiej. 

Stwierdziła, że obarczenie dyrektora prowadzeniem postępowania przetargowego było 

niewłaściwe. Następnie poruszyła kwestię doposażenia szkół zawodowych i możliwości 

skorzystania z dofinansowania z funduszy strukturalnych. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu A. Kuczyńskiemu. 

Radny A. Kuczyński zaapelował do zebranych o uspokojenie nastrojów. Stwierdził, 

że tą dyskusją, ani jej poziomem ani merytoryką, radni nie rozwiążą żadnego problemu. 

Padło ważne stwierdzenie o potrzebie reorganizacji sieci szkół, czas najwyższy, aby tym 

rzeczywiście się dziś zająć. Zaproponował, aby na najbliższym posiedzeniu komisji ustalić 

pewien harmonogram prac w tej kwestii. 

Przewodniczący G. Gardocki zaproponował, aby powołać nieformalny zespół osób 

orientujących się w temacie, który mógłby stać się zalążkiem Komisji Oświaty. Zwrócił się  

z prośbą do radnych, aby osoby zainteresowane pracą w zespole zgłosiły swój akces  

w Biurze Rady Powiatu. Podkreślił, że na początek im zespół będzie mniejszy, tym prace 

będą bardziej efektywne. Najbliższe posiedzenie komisji poświęcone będzie ważnym 

kwestiom budżetowym, co może sprawić, że temat oświaty zostanie potraktowany po 

macoszemu. 

Radny S.A. Doliwa stwierdził, że swoje wystąpienie traktuje jako próbę zainicjowania 

poważnej dyskusji na tematy oświatowe. Podziękował za wyrażenie chęci realnej pracy nad 

wyzwaniami, które czekają Radę Powiatu w obszarze oświaty. 
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W związku z tym, że porządek sesji został wyczerpany przewodniczący  

G. Gardocki zamknął obrady IX sesji Rady Powiatu Grajewskiego VII kadencji. 

                 

Protokołował  Przewodniczący Rady Powiatu Grajewskiego 
 

 .................................   ...........................................................................  
 

Marek Robert Milcarz Grzegorz Gardocki 
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